
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.28/26-11-2019 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  
Αριθ. Απόφασης  286                       Περίληψη 

Τροποποίησης της αριθμ.174/2019 προγενέστερης απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου η οποία αφορά: «Έγκριση της αριθμ.12/2019 
απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής Δήμου Ξάνθης η οποία 
αφορά: «Επιχορήγηση του Δήμου Ξάνθης από το πρόγραμμα 
“ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ ΙΙ”» 

 
Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 26 Νοεμβρίου 2019 ημέρα Τρίτη και ώρα 16:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθμ.πρωτ.31937/22-11-2019 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία ιδίου, για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις 
στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης, σύμφωνα τις διατάξεις των άρθρων 65 & 67 του 
Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α' 87), όπως αυτά αντικαταστάθηκαν από τα άρθρα 71 του ν. 4555/2018 και 2 του ν. 
4623/2019. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 34 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ

1. Μπούτος Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2. Αμβροσιάδης Παναγιώτης 
3. Ανταμπούφης Νικόλαος 
4. Ασκαρίδης Ηλίας 
5. Βογιατζής Κωνσταντίνος 
6. Γεωργιάδης Δημοσθένης 
7. Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος  
8. Διαφωνίδης Χαράλαμπος 
9. Ελευθεριάδης Απόστολος 
10. Ζερενίδης Ιωάννης 
11. Ηλιάδης Θωμάς 
12. Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
13. Ιγιαννίδης Στέφανος 
14. Καλογερής Γεώργιος 
15. Καμαρίδης Ιπποκράτης 
16. Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ  
17. Καφφετζής Κωνσταντίνος 
18. Λύρατζης Πασχάλης 

19. Μελισσόπουλος Σάββας 
20. Μπαντάκ Σιαμπάν 
21. Μπεκήρ Ογλού Σουά 
22. Παπαδάκης Θεοφάνης 
23. Παπαδόπουλος Βασίλειος 
24. Παπαϊωάννου Βασιλική Ανδρονίκη 
25. Παπαχρόνης Ιωάννης 
26. Παυλίδου Ελισάβετ 
27. Σαββίδης Ματθαίος 
28. Σπανίδης Μιχαήλ 
29. Τοπ Σινάν 
30. Τσακιρίδης Αφεντούλης 
31. Τσαρεκτσή Τζενάν 
32. Φανουράκης Εμμανουήλ 
33. Χαριτωνίδου Ειρήνη 
34. Χατζηθεοδώρου Γεώργιος 
 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1. Γουναρίδης Στυλιανός 
2. Παπά Σοφία 
3. Παπαδόπουλος Κυριάκος 
4. Σταυρακάρας Παναγιώτης 

5. Ταρενίδης Παναγιώτης 
6. Χασάν Ογλού Φερτούν 
7. Χουσεϊν Ογλού Τιμούρ 
 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα) 
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Εμμανουήλ Τσέπελης και οι Πρόεδροι των 

Κοινοτήτων Κιμμερίων Ραδαμαδάν Εμίν Ογλού Αμέτ, Νεοχωρίου Θεοδόσιος Κυριακού, Γεώργιος Τσέπελης, 
Σταυρούπολης Αναστάσιος Συμεωνίδης, Γέρακα Τζελαϊδήν Κότζα και Δαφνώνος Σπυρίδων Χωραφάς 

 
Γίνεται μνεία ότι οι παρακάτω δημοτικοί σύμβουλοι αποχώρησαν οριστικά από τη συνεδρίαση: Δημοσθένης 
Γεωργιάδης, Στέφανος Ιγιαννίδης, Ειρήνη Χαριτωνίδου κατά τη συζήτηση του 24ου θέματος το οποίο 
προτάθηκε για συζήτηση ως 1ο θέμα.   
 

Ο Πρόεδρος Ιωάννης Μπούτος, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 24ο θέμα το οποίο προτάθηκε για 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης την 
αριθμ.πρωτ.31861/22-11-2019 εισήγηση της Εκτελεστικής Επιτροπής Δήμου Ξάνθης, η οποία έχει ως εξής:  

«ΣΧΕΤ: α) οι διατάξεις του άρθρου 63 παρ. γ του Ν.3852/10 β) Την εισήγηση του Προέδρου της 
Εκτελεστικής Επιτροπής του Δήμου Ξάνθη γ) την αριθμ. 14/18-11-2019 απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής 

Έχοντας υπόψη τα παραπάνω σχετικά, παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο την 
τροποποίησης της αρ.174/02-08-2019 απόφασής του, με τη διαγραφή των φράσεων «εγκρίνει την 
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αριθμ.12/2019 απόφαση της εκτελεστικής επιτροπής δήμου Ξάνθης και…” και “…για τις ανάγκες ενεργειακής 
αναβάθμισης και συντήρησης των γηπέδων και των…» προκειμένου, με το ποσό των 979.200,00 ευρώ που 
προβλέπεται στην αρ.4748/20-02-2018 ΥΑ, να υλοποιηθούν έργα αθλητικών εγκαταστάσεων του δήμου 
Ξάνθης, χωρίς τον περιορισμό αυτά να αφορούν μόνο σε ανάγκες ενεργειακής αναβάθμισης και συντήρησης, 
καθώς εκτιμάται ότι οι ανάγκες αυτές υπολείπονται του ποσού της επιχορήγησης και μπορούν να διατεθούν 
και για νέες αθλητικές εγκαταστάσεις».  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη των μελών την αριθμ.14/18-11-2019 απόφαση της 
Εκτελεστικής Επιτροπής, σύμφωνα με την οποία εισηγείται στο Δημοτικό συμβούλιο την Τροποποίηση της 
αριθμ.174/2019 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Επακολούθησε συζήτηση στην οποία τέθηκαν διευκρινιστικές ερωτήσεις από τους δημοτικούς 
συμβούλους, οι οποίες απαντήθηκαν από τον Δήμαρχο Ξάνθης, τον Αντιδήμαρχο Τεχνικών Υπηρεσιών  και 
πλήρης περιγραφή των συζητηθέντων, βρίσκεται καταγεγραμμένη σε ηλεκτρονικό αρχείο που τηρείται στο 
αρχείο του γραφείο του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Αμέσως μετά ο Πρόεδρος, έδωσε το λόγο στον επικεφαλής της παράταξης «Δήμος Πρότυπο» 
Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος, ο οποίος μεταξύ άλλων στην τοποθέτησή του, δήλωσε ότι η παράταξή του θα 
καταψηφίσει διότι: «Αυτή η πρόσκληση μάλλον για  ‘ΦΙΛΟΔΗΜΟ’ ήταν ειδικού σκοπού, γιατί θα μπορούσαν 
οι Δήμοι να εντάξουν κάτι το οποίο δεν υπήρχε χρηματοδοτικό εργαλείο να ενταχθεί. Μέσα στην εισήγηση 
που ναι μεν στο τέλος αναφέρεστε ότι η τροποποίηση μόνο του τίτλου κι αυτό βέβαια δεν θα είχε νόημα να το 
κάνουμε, αν πράγματι το ποσό υπολείπεται. Αν κάνετε όμως μία άθροιση στα ποσά που έχει στην εισήγηση, 
θα δείτε όχι υπολείπεται, θα χρειαστούν ίσως και διπλάσια χρήματα από αυτά που είναι. Και βέβαια υπάρχουν 
και ενταγμένα έργα στη ΣΑΤΑ. Ποιος είναι ο στόχος, να πάρουμε τα χρήματα; Τα οποία κατά το 50% σας λέω 
ότι έχει εκταμιευτεί στα ταμεία του Δήμου Ξάνθης; Και θα συμφωνήσω όσο αφορά τις καθυστερήσεις. Ναι 
βέβαια έχουμε προθεσμία μέχρι να υποβάλουμε την πρόταση και εγώ θα περίμενα αυτήν την στιγμή ο Δήμος, 
να είχε ήδη υποβάλει την πρόταση, η χρηματοδότηση έχει ήδη εγκριθεί, να είχαμε ήδη προχωρήσει τις 
διαδικασίες, να εκταμιευτούν τα χρήματα, αλλά πάνω από όλα να έχουν ολοκληρωθεί όλα αυτά. Δεν είναι 
απαραίτητη δηλαδή η αποκατάσταση της θέρμανσης του Αμοιριδίου; Υπάρχει άλλο χρηματοδοτικό εργαλείο 
για να το κάνουμε; Αυτή τη στιγμή λοιπόν, όταν βάζουμε ένα, όταν πάμε να καλύψουμε μία πρόσκληση του 
‘ΦΙΛΟΔΗΜΟΥ’, είναι τι μπορούμε, ποιες είναι οι ανάγκες που μπορούμε να καλύψουμε, μπορούμε να τα 
πάρουμε. Τα υπόλοιπα που δεν έχει βγει πρόσκληση μπαίνουν είτε στη ΣΑΤΑ, είτε μπαίνουν πολλές φορές, 
στο τεχνικό πρόγραμμα, για έργα τα οποία ήταν στο τεχνικό πρόγραμμα. Ποια η σκοπιμότητα αυτής της 
αλλαγής, είναι ρητορικό το ερώτημα. Δεν έχει να κάνει με το έργο το οποίο θα γίνει γιατί οτιδήποτε θέλουμε 
να το κάνουμε δεν είναι ανάγκη να το εντάξουμε στο ‘ΦΙΛΟΔΗΜΟ’ μπορούμε να το κάνουμε. Και δεν 
καταλαβαίνω σήμερα ερχόμαστε και ζητάμε την τροποποίηση μίας πρόσκλησης της οποίας πήρε απόφαση το 
Δημοτικό Συμβούλιο. Δεν μπορώ να καταλάβω γιατί ερχόμαστε και την ξανά συζητάμε αυτή, μέχρι τώρα 
δηλαδή αυτή η πρόσκληση δεν δουλεύονταν; Δεν προχωρούσε; Δεν πήγε τεχνικό δελτίο κάτω στην Αθήνα; 
Δηλαδή δεν έγινε τίποτα μέχρι σήμερα; Αν θυμάμαι καλά πέρασε κάπου τον Αύγουστο αυτή η απόφαση. Θα 
ήθελα εν πάση περιπτώσει να ξέρω τι θα αφορά. Όταν έρχεται μια χρηματοδότηση, μια πρόσκληση σε σχέση 
με το πρόγραμμα  ‘ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ’ πάντα η πρακτική του Δήμου ήταν να βάζουμε κάτι παραπάνω. Δηλαδή, 
ήταν μέχρι 500.000 χιλιάδες έλεγε ο ‘ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ’, στην πρόσκληση εμείς φροντίζαμε οι ανάγκες τα έργα 
τα οποία θα έπρεπε να υλοποιήσουμε με βάση την πρόσκληση να είναι γύρω 700.000. Χρειαζότανε πάλι από 
το Υπουργείο να δηλώσει το Δημοτικό Συμβούλιο ότι το επιπλέον ποσό θα καλυφθεί με ιδίους πόρους του 
Δήμου. Και με αυτό, την πρόσκληση το ίδιο μπορεί να γίνει. Εάν δηλαδή οι ανάγκες μας στην αποκατάσταση 
των αθλητικών είναι 1.500 και επειδή είναι και σπαρμένα είναι μικρά, φαντάζομαι και οι ανάλογες εκπτώσεις 
θα είναι πολύ μεγάλες. Δηλαδή αν εμείς έχουμε εννιακόσια εβδομήντα τόσα χιλιάρικα, σίγουρα ο αρχικός 
προϋπολογισμός των έργων τα οποία θα πάμε να δημοπρατήσουμε θα πρέπει να είναι γύρω στο 1.300, 1.400 
να μην σας πω 1.500.000 εκατομμύριο γιατί με τις εκπτώσεις που δίνουν θα πέσουν. Εάν εμείς πάμε και 
υποβάλουμε πρόταση με ακριβώς το ποσό της πρόσκλησης κύριοι, μετά τις δημοπρασίες, ο Δήμος θα 
χρηματοδοτηθεί μόνο με το τελικό ποσό της δημοπράτησης τού κάθε έργου, όχι με αυτό το οποίο ναι μεν 
εγκρίθηκε. Εκεί θα συμφωνήσω μαζί σας, αν υπολείπονταν πράγματι το ποσό. Μετά από όλα αυτά νομίζω ότι 
κάτι κάνουμε λάθος. Δεν θα το ψηφίσουμε».  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στους δημοτικούς συμβούλους Κωνσταντίνο Βογιατζή, 
Νικόλαο Ανταμπούφη, οι οποίοι δήλωσαν ότι θα ψηφίσουν Λευκό. 

Επακολούθησε συζήτηση και πλήρης περιγραφή των συζητηθέντων έχει καταγραφεί σε ηλεκτρονική 
μορφή που τηρείται στο αρχείο του γραφείου του Δημοτικού Συμβουλίου.                                    

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το σώμα να αποφασίσει σχετικά. 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Τροποποιεί την αριθμ.174/2019 προγενέστερη απόφασή του, η οποία αφορά «Έγκριση της αριθμ.12/2019 
απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής Δήμου Ξάνθης η οποία αφορά: «Επιχορήγηση του Δήμου Ξάνθης από 
το πρόγραμμα “ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ ΙΙ”»» και συγκεκριμένα στο αποφασιστικό μέρος της, διαγράφει τις φράσεις 
«εγκρίνει την αριθμ.12/2019 απόφαση της εκτελεστικής επιτροπής δήμου Ξάνθης και…” και “…για τις ανάγκες 
ενεργειακής αναβάθμισης και συντήρησης των γηπέδων και των…» προκειμένου, με το ποσό των 979.200,00 
ευρώ που προβλέπεται στην αρ.4748/20-02-2018 ΥΑ, να υλοποιηθούν έργα αθλητικών εγκαταστάσεων του 
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δήμου Ξάνθης, χωρίς τον περιορισμό αυτά να αφορούν μόνο σε ανάγκες ενεργειακής αναβάθμισης και 
συντήρησης, καθώς εκτιμάται ότι οι ανάγκες αυτές υπολείπονται του ποσού της επιχορήγησης και μπορούν 
να διατεθούν και για νέες αθλητικές εγκαταστάσεις. 
 Κατά τα λοιπά η αριθμ.174/2019 προγενέστερη απόφαση ισχύει ως έχει, η οποία μετά και την 
ανωτέρω τροποποίηση, έχει ως εξής: 

Την ένταξη των έργων αθλητικών εγκαταστάσεων του Δήμου Ξάνθης, με επιχορήγηση του Δήμου 
Ξάνθης από το πρόγραμμα «ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ ΙΙ», όπως αυτή προβλέπεται στην παραπάνω ΥΑ. 

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος, Θωμάς Ηλιάδης, και Ελισάβετ 
Παυλίδου για τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της απόφασης. 
 ………………………………………………………………………………………………................................ 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Ιωάννης Μπούτος                                      (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 28-11-2019 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 
         Ανδρέου Μαρία – Άννα  
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